

MESSAGE DE SOUTIEN DE JIMMY ADJOVI-BOCO



Jérôme Champagne, président de la FIFA, ce sera une bonne nouvelle pour le football africain.

Pour moi ancien capitaine des Ecureuils du Bénin, joueur professionnel au RC Lens et à Hibernian d'Edimbourg, co-fondateur du club et du centre Diambars au Sénégal, l'avenir du football sur le continent est au centre de mes activités et de mes préoccupations.

Dans les rues de Sharpeville, nous sommes allés ensemble visiter le mémorial de cette ville martyre de l'Apartheid. Nous avons parcouru les terrains de football de Cotonou et de Porto Novo pour une mission conjointe de conseil au gouvernement béninois sur la situation du football local. J'y ai vu sa relation avec l'Afrique qui le passionne, son histoire, sa musique, ses habitants et son football.

Pour tout cela, je lui apporte mon soutien.

23 octobre 2015

ENGLISH TRANSLATION

MESSAGE OF SUPPORT OF JIMMY ADJOVI-BOCO

Jérôme Champagne, FIFA President, that would be good news for African football.

For me, former captain of Benin's Squirrels, professional player at RC Lens and Edinburgh's Hibernians, co-founder of Diambars' club and center in Senegal, the future of football on the continent is at the heart of my thoughts and activities.

In the streets of Sharpeville, we went together to visit the memorial to this martyr town of the Apartheid. We traveled through the pitches of Cotonou and Porto Novo for a joint advisory mission to the Beninese government on the condition of local football. There I saw his relationship with the Africa that excites him, its history, its music, its people and its football.

For all the above, I give him my support.

23 October 2015